

	<p>Tagayeva U. E. , Axmedova D.A. ,Ro'ziyeva U.A . – “Umumiy fanlar (Narpay)” kafedrasi professor-o'qituvchilari Narpay Xorijiy tillar fakulteti, SamDChTI.</p> <p>Тагаева У.Э., Ахмедова Д.А., Рузиева У.А. – преподаватели кафедры «Общественные науки (Нарпай)» факультета иностранных языков Нарпайского филиала Самаркандского государственного института иностранных языков..</p> <p>Tagayeva U.E., Akhmedova D.A., Roziyeva U.A. – teachers of the “General Subjects (Narpay)” Department, Faculty of Foreign Languages, Narpay Branch of Samarkand State Institute of Foreign Languages.</p>
<b>2. O'quv adabiyoti nomi:</b>	<b>Mamlakatshunoslik/ Страноведение/ Country study</b>
<b>3. O'quv adabiyoti turi:</b>	O'quv qo'llanma / Учебное пособие / Manual
<b>4. Annotatsiya</b>	<p>Ushbu o'quv qo'llanma Buyuk Britaniyaning boy tarixi, madaniy kimligi va boshqaruv tuzilmalarini o'rganadi. Unda geografik, tarixiy va siyosiy taraqqiyotga bag'ishlangan turli fanlararo tadqiqotlar aks ettirilgan. Asosiy mavzular: madaniy xilma-xillik, iqtisodiy tahlillar, siyosiy tuzilmalar va zamonaviy konstitutsion monarxiya doirasida qirollikning ta'siri. Ushbu ish Buyuk Britaniyaning global rolini, tarixiy voqealar va zamonaviy masalalarni uyg'unlashtirishni ta'kidlaydi.</p> <p>Mazkur “Country Study” (Mamlakatshunoslik) faniga oid o'quv qo'llanma global o'zgarishlar va zamonaviy talablar asosida ishlab chiqilgan bo'lib, unda xalqaro madaniyatlararo kompetensiyalarni rivojlantiruvchi didaktik yondashuvlar mujassam. Qo'llanma tizimli, lo'nda va tushunarli shaklda tuzilgan bo'lib, talabalar uchun mamlakatshunoslik sohasidagi nazariy va amaliy bilimlarni o'zlashtirishda muhim manba hisoblanadi.</p> <p>Qo'llanmaning tuzilishi mantiqan izchil bo'lib, har bir bo'lim o'zaro bog'liq holda bayon etilgan. Unda Buyuk Britaniya tarixiy taraqqiyoti, siyosiy tizimi, madaniyati, iqtisodiyoti, geografik joylashuvi va ijtimoiy tuzilmasi chuqr tahlil etilgan. Mavzularning aniq ketma-ketligi, terminlarning</p>

	<p>izchil va to‘g‘ri qo‘llanilishi, shuningdek, grafik va amaliy materiallarning mavjudligi o‘quv jarayonini samarali tashkil etishga xizmat qiladi.</p> <p>Ushbu qo‘llanma talabalarda ijtimoiy, kasbiy, psixologik, metodik, innovatsion va kommunikativ kompetensiyalarni rivojlantirishga yo‘naltirilgan:</p> <p>Qo‘llanma turli savol-javoblar, testlar va amaliy mashqlar bilan boyitilgan bo‘lib, bu talabalarni Buyuk Britaniya madaniyati, siyosati va iqtisodiy hayotini mukammal tahlil qilishga undaydi. Mashqlar orqali talabalar yangi terminlarni o‘zlashtiradi, o‘rganilgan bilimlarni mustahkamlaydi va o‘z fikrini mustaqil bayon qilish ko‘nikmasiga ega bo‘ladi.</p> <p>Ushbu qo‘llanma nafaqat Xorijiy til va adabiyoti-60111800 yo‘nalishi til o‘rganuvchilari, balki ilmiy tadqiqot olib boruvchi magistratura talabalari uchun ham arzirli manba sifatida xizmat qila oladi.</p>
Аннотация	<p>Данное учебное пособие изучает богатую историю, культурную идентичность и административную структуру Соединённого Королевства. В нём представлены междисциплинарные исследования, посвящённые географическому, историческому и политическому развитию страны. Основные темы включают: культурное разнообразие, экономический анализ, политические структуры и влияние монархии в рамках современной конституционной системы. Работа подчёркивает глобальную роль Великобритании, сочетая исторические события с актуальными современными вопросами.</p> <p>Настоящее пособие по дисциплине «Country Study» (Страноведение) разработано с учётом глобальных изменений и современных требований. В нём отражены дидактические подходы, направленные на развитие международной межкультурной компетентности. Учебник составлен системно, кратко и понятно, и представляет собой важный источник теоретических и практических знаний в области страноведения для студентов.</p> <p>Структура пособия логически последовательна, каждая глава взаимосвязана. В пособии подробно проанализированы историческое развитие Великобритании, её политическая система, культура, экономика, географическое положение и социальная структура. Чёткая последовательность тем, точное использование терминологии, наличие графического и практического</p>

	<p>материала способствуют эффективной организации учебного процесса.</p> <p>Учебное пособие направлено на развитие у студентов социальных, профессиональных, психологических, методических, инновационных и коммуникативных компетенций.</p> <p>Пособие дополнено вопросами, тестами и практическими упражнениями, что побуждает студентов к глубокому анализу культуры, политики и экономической жизни Великобритании. Благодаря заданиям обучающиеся осваивают новые термины, закрепляют полученные знания и развиваются навыки самостоятельного изложения своих мыслей.</p> <p>Пособие может служить ценным источником не только для студентов направления «Иностранный язык и литература» (60111800), но и для магистрантов, занимающихся научно-исследовательской работой.</p>
<b>Abstract</b>	<p>This study guide explores the rich history, cultural identity, and administrative structures of the United Kingdom. It presents various interdisciplinary investigations focused on the country's geographical, historical, and political development. The main themes include cultural diversity, economic analysis, political systems, and the influence of the monarchy within the framework of a modern constitutional system. The work emphasizes the global role of the United Kingdom, blending historical events with contemporary issues.</p> <p>This “<b>Country Study</b>” coursebook has been developed in line with global transformations and modern educational demands, incorporating didactic approaches aimed at enhancing international and intercultural competencies. The guide is structured in a systematic, concise, and clear manner, making it a valuable resource for mastering both theoretical and practical knowledge in the field of country studies.</p> <p>The structure of the book is logically consistent, with each section interconnected. It provides in-depth analysis of the United Kingdom's historical development, political system, culture, economy, geographical location, and social structure. The well-ordered sequence of topics, accurate use of terminology, and inclusion of graphical and practical materials support effective teaching and learning.</p> <p>The guide aims to develop students' social, professional, psychological, methodological, innovative, and communicative competencies.</p> <p>It is enriched with questions, tests, and practical exercises that encourage students to thoroughly analyze the culture,</p>

politics, and economic life of the United Kingdom. Through these activities, learners acquire new terminology, reinforce acquired knowledge, and develop the ability to express their thoughts independently.

This guide serves as a valuable academic resource not only for students of the **Foreign Language and Literature – 60111800** program, but also for postgraduate students engaged in scientific research.